

## CALL FOR APPLICATIONS MASTER'S AND DOCTORAL SCHOLARSHIPS FOR SYRIAN STUDENTS

## دعوة لتقديم الطلبات منح دراسية للماجستير والدكتوراه للطلاب السوريين

Central European University is offering a number of full scholarship packages for Syrian citizens at the master's and doctoral level for Academic Year 2016/2017.

Applications are welcome for all academic areas for the full length of the program.

Scholarships are awarded based on academic merit.

Candidates satisfying the eligibility criteria who submit the CEU Online Application Form by the general CEU application deadline of February 4, 2016, will automatically be considered for the scholarship.

CEU graduate students and faculty from around the world come together in Budapest to engage in interdisciplinary education, pursue advanced scholarship, and address some of society's most vexing problems. Choose from 50 degree programs and apply now to join our densely international community in the heart of Europe!

تقدم جامعة أوروبا الوسطى عدد من المنح الدراسية الكاملة للمواطنين السوريين على مستوى الماجستير والدكتوراه للعام الدراسي 2016/2017.

التقديم مفتوح لجميع المجالات الأكاديمية ولطول مدة الدراسة.

ستعطى المنح بناء على الجدارة الأكاديمية للمتقدمين.

سينظر تلقائياً في إعطاء المنحة لكل من يستوفي شروط الدراسة في الجامعة وقدم الطلب الإلكتروني العام CEU Online Application Form قبل الموعد النهائي في 4 شباط، 2016.

تجمع جامعة أوروبا الوسطى CEU طلاب دراسات عليا وكوادر أكاديمية من العالم في بودابست للمشاركة في تعليم متعدد الاختصاصات ومتابعة الأبحاث المتقدمة، ومعالجة أعتى مشاكل المجتمع. اختر من بين 50 برنامج دراسات عليا وتقدم الآن لتنضم إلى مجتمعنا الغني ومتعدد الثقافات والجنسيات في قلب أوروبا.

For more information on CEU's programs:

[www.ceu.edu](http://www.ceu.edu)

